

Generalforsamling i Skærup Borger og Grundejer forening Lørdag den 19. juni 2021.

I år var generalforsamlingen lagt umiddelbart efter morgenmaden på Byens dag.

Generalforsamlingen.

Formanden bød velkommen og der blev valgt en dirigent. Valget faldt på Ivan Bloch som takkede for valget.

Det blev konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og derfor beslutningsdygtig. Da der skulle foretages vedtægtsændringer, så blev der kontrolleret om der var repræsentanter fra min. 25 husstande.

Ved optælling kunne det konstateres at der var 26 husstande.

Valg af stemmetællere: vi afventer og ser om der er behov for det.

Formandens beretning;

Findes i sin fulde længe som tillæg til dette referat.

Spørgsmål til hvorfor vi skulle stemme på Kong Hans klippen.

Generelt så bør der være midler til alle 5 projekter som er i spil, men kommunen vil gerne se om der også er opbakning i lokalområdet til det.

Thomas fra Solitudevej vil omdele skrivelse om projektet – så bør alle i byen være informeret.

Forelæggelse af det reviderede regnskab.

Findes som tillæg til dette referat.

Det var uden anmærkninger fra revisor.

Da kassereren ikke var tilstede gennemgik Pernille det kort.

Bl.a. blev nævnt at det store beløb fra kommunen ikke burde stå som indtægt i 2020, men skulle have været placeret i balancen, da vi har udgiften i 2021.

Beløbet er gået til Multibanen

Der var forespørgsel til antallet af medlemmer og det er pt. på 161.

Regnskabet blev godkendt.

Forslag fra bestyrelsen herunder fastsættelse af kontingent.

Foreningens navn ønskes ændret til: Skærup Borgerforening

Pernille beskrev lidt af bestyrelsens grunde for at få foretaget navneændringen.

Bl.a. at vi rammer bredere ved at slettet ordet grundejerforening.

Vi vil gerne have beboerne i den nye udstykning med og det er jo alle lejeboliger.

Ligeledes oplever vi at flere huse opkøbes for at blive lejet ud.

Forslaget blev vedtaget med 23 stemmer for – ingen var imod.

Ændring til §4

Ny ordlyd:

Ordinær generalforsamling afholdes hvert år inden udgangen af **juni** måned. Der indkaldes ved offentliggørelse til samtlige medlemmer eller ved annoncering i lokalavisen, med mindst **14 dages varsel**. Sager der ønskes behandlet på den ordinære generalforsamling, skal senest **8 dage forinden** være tilstillet formanden skriftligt.

Dette blev ligeledes vedtaget.

Kontingent fastholdes på de nuværende 300,00 kr.

161 betalende ud af 265 husstande, men fra næste år har vi større potentiale.

Forslag fra medlemmer.

Ingen indkomne forslag

Valg af medlemmer til bestyrelsen

Bestyrelsen består af 7 personer, hvoraf 4 er på valg i ulige år og 3 i lige år.

I år er Svend Otto, Pernille, Torben og Britta på valg.

Alle 4 vil gerne fortsætte og fik genvalg

Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen

Arne Mortensen var ikke til stede – men vil gerne forsætte

Yderligere meldt Jens fra Klosterbakken og Ole Vedel fra Munkevej.

Der blev derfor stemt – John og Gitte meldte sig som stemmetællere.

Jens blev valgt som 1. suppleant og Arne Mortensen blev 2. suppleant.

Valg af revisor og revisorsuppleant

Revisor er Svend Åge Nissen som modtog genvalg.

Revisor suppleant er Jonna Nielsen som også modtog genvalg.

Evt.

Bestyrelsen og suppleanter laver meget arbejde, man bør forsøge at få fat i de unge til være med – området er jo til glæde for deres børn. Godt forslag

Lendy: vi bruger mange timer – så bestemt noget vi må se på.

Kurt: Svend Otto og Lendy lægger mange timer og er ildsjæle for at holde området.

Vi har forsøgt tidligere uden det store held.

Verner: vi mangler de unge når der skal laves noget.

Tove: kunne man få bare 10 hjælpere til græsslåning – så vil det jo kun være 1-2 gange om året

Gerry: på den anden side af hovedvejen holder de en gadefest her har de også problemer med at få hjælp. Skuffet over at det er de samme som kommer hvert år.

Vi bør spørge folk direkte hvorfor de ikke kommer. Så vi har mulighed for at finde ud af årsagen til det.

Pernille: Super ide – hvor er de unge.
Hvem skal holde øje med at tingene bliver gjort – når der uddeles.
Hvis intet sker, hvem har så ansvaret.

Svend: spørg dem – kan generalforsamlingen evt. have betydet noget for fremmøde.

Jonna: Har vi en fast procedure for at tage imod nye?
Kunne vi betale os fra græsklipningen?

Pernille: vi kontakter nye med en skrivelse og eksemplar af Skærup Avisen. Forsøger altid at træffe nogen hjemme, men skulle det ikke være tilfældet så kommes materialet i postkassen.

Tove: Bestyrelsen skal ikke holde øje – ansvaret må ligge i den arbejdsgruppe der er nedsat.

Ivan: kunne det være en ide at give suppleanterne ansvar for nogle ting?

Martin: er flyttet retur til Skærup. Velkomst bør være ved personligt fremmøde.

Pernille: der bør findes repræsentanter for de enkelte veje.

Britta: Det har tidligere været forsøgt og det var ret svært at finde en repræsentant pr. vej.

Henry: Det har faktisk været svært at finde hjælp lige siden vejfodbold holdt op. Sammenholdet svinder, når der ikke er så meget fælles mere.

Leif: Hvad gør vi for at trække dem til? – skal der laves noget fælles

Niemann: der bør forsøges igen med 1 repræsentant pr. vej – de nye skal trækkes ned og se området vi har samt informeres om hvad vi laver af arrangementer.

Gerry: hvad skal man gøre når man er i en forening. Hvad gør vi for børnene.
Folk skal trækkes herved.

Niemann: vigtigt at kontakte de nye i Skærup Have. Få dem med – således at vi ikke bliver delt.

Martin: der er mange lejeboliger på Munkefort – de kan jo også være med.

Pernille: Når de begynder at flytte ind i Skærup Have, så kan vi som en start få lagt Skærup Avisen i køkkenet og senere kigge forbi med en velkomst hilsen.

Else: Tage imod de nye – hvad kan vi gøre for at få fat i de nye.

Leif: De første mange år var Tårnet slet ikke med – så det er vigtigt at vi fanger de nye.

Pernille: Debat på Facebook om vejsikkerhed.
Vi har en arbejdsgruppe der kæmper med Vejle kommune.
Lille føler: skal vi lave et borgermøde om trafiksikkerhed på Munkevej.
Søndermarksvej og Overbyvej har fået bump.
Har det hjulpet? På Søndermarksvej har det hjulpet lidt.

Borgermøde og repræsentanter fra kommunen. Her bør vi kunne fange de unge.

Hvorfor ingen bump på Munkevej?
Der er kommet mere trafik på hovedvejen.

Der kæmpes fortsat i arbejdsgruppen om udfordringerne på Munkevej, men da målingerne foretages langt henne, så indgår beboerne også i statistikken, hvilket giver et forkert billede af hastigheden.

Der er stort ønske om at få hastigheden ned på hovedvejen – det er Politiet der bestemmer dette. De sammenligner os med Bredal, men vores vej har meget mindre ”udstyr” end Bredal. Så de bør ikke kunne sammenlignes direkte. Bredal har gadelys, chikaner ind og ud af byen og mere.

En rundkørsel ved vejen til Børkop er udelukket pga. pladsen.
Måske chikaner ind og ud af Skærup på hovedvejen ell. måske lyskryds.
Meget gerne en tunnel under hovedvejen til gående og cyklister.

Arbejdsgruppen kæmper videre.
Byskiltene på Søndermarksvej blev flyttet for ikke så længe siden, de bliver flyttet retur pga. udstykningen

Borgermøde er vigtigt

Mere hastighedskontrol – der køres stærkt på hovedvejen.

De målinger som kommunen laver passer sjældent mht. hastighed for beboere jo også tæller med. Og det er kommunens valg hvordan de tolker målingerne.

Der køres også stærkt på Nederbyvej.

Verner: De nye – et velkomstbesøg evt. give dem spisebilletter til næste fællesspisning.
2 voksne og 2 børn – det er jo mange unge som kommer til.
Så møder de hurtigt en masse.

Godt forslag.

Book bare til et borgermøde omkring hastighed og trafiksikkerhed.

Hermed var vi igennem punkterne og Ivan takkede for god ro og orden.

Lendy takkede Ivan for hjælpen gav en lille gave som tak.
Ligeledes var der en gave til Svend Åge for at sikre at der er styr på vores bilag kassebeholdning.

Ligeledes opfordres til at møde op til den ekstraordinære generalforsamling i vandværket.
Vedr. sammenlægning Brejning, Gårslev og Mørkholt vandværker

Referent: Britta Mølgaard



Dirigent: Ivan Bloch

